
FIZIČAR KOJI JE DEKODIRAO TESLU* 
 
Dešavalo se da u budnom stanju Teslina svest putuje izvan granica tela, i to 
nije bilo vezano za predmete već i za osobe, što ni on sam nije skrivao.  
Pokazalo se da je Tesla u tim putovanjima čak kontaktirao sa osobama koje nije poznavao 
u realnom svetu. Nije previše pričao o tome, ali je govorio da ima ta vrlo živa iskustva. 
Vizije predmeta koje je Tesla kasnije izumeo bile su tako žive u njegovoj glavi, da je osećao 
da može da ih dodirne. Objašnjenje za stvaralačko stanje u kome se Tesla nalazio, može se 
pronaći u današnjoj kvantnoj fizici, informacijama koje dobijamo iz kolektivne svesti 
tokom sna. 
 

Vančulne pojave ili natprirodni fenomeni kako ih obično nazivamo, danas dobijaju i 
egzaktno naučno objašnjenje, za šta je kod nas, ali i u svetskim razmerama najzaslužniji 
beogradski profesor biofizike, dr Dejan Raković. Ukoliko njegov komplikovani naučni sistem 
prevedemo na jezik laika, reći ćemo da je tokom dvadeset godina rada kvantnim jednačinima 
uspeo da otvori vrata druge dimenzije. Fokus njegovih istraživanja je ljudska svest, koju vidi kao 
jedinstveni deo kosmičkog kvantnog holograma. Naučne spozanje izveo je  kroz egzaktne fizičke 
formule, na bazi kvantne fizike i Anštajnove teorije relativiteta. Tvrdnje dr Rakovića o izlasku 
duše iz tela post mortem (posle smrti) i u izmenjenim stanjima svesti, da svest u snu išeta iz tela, 
imaju značaj aksioma. Ovim fizičkim zakonitostima mogu se objasniti neki fenomeni i 
stvaralačka stanja, kao i narodna verovanja, starohrišćanske zapovesti, i učenja dalekih religija. 
Uvid u tu izmenjenu stvarnost postoji u svakoj tradiciji, s tim što je terminologija različita u 
različitim kulturama. Magijski obredi i rituali uvode čoveka u ta izmenjena stanja, koja bez 
sumnje imaju svoju fizičku realnost. Dok spavamo naša svest izlazi iz telesnog oklopa, i u stanju 
je da kao deo kosmičke svesti dobije i primi informacije vezane za našu ili budućnost naših 
bližnjih. To je kvantno hologramsko stanje svesti, koje se ponaša kao deo kosmičkog kvantnog 
holograma i kao takav nosi informaciju o celini. Kvantni hologram je zapravo jedan zapis, 
informacija, koju dobijamo kvantnim talasima, koji možemo da registrujemo samo u izmenjenim 
stanjima svesti, poput sna.  

Tokom sna čovek je u kontaktu sa kolektivnim nesvesnim. Šta se tu dešava?  
- Pošto više nije pod pritiskom telesnog okruženja, naša svest može da dobije informaciju o 

čitavom kosmičkom kvantnom hologramu. Kao deo tog holograma ona zapravo nosi informaciju 
o hologramu kao celini. Povratkom u normalno stanje svesti, iz te kvantno hologramske sume 
informacija izdvaja se samo jedan član, a drugi nestaju, što je karakteristika prelaska iz kvantnog 
u klasično stanje svesti. I, pamtimo samo deo te informacije. Zato mistici koji se slažu da im je 
sve jasno u tim stanjima svesti, imaju problem da drugima i sebi posle objasne to svoje iskustvo.  
 
Kako se u tim stanjima prenosi informacija? 

- Te razmene informacija na transpersonalnom nivou nisu nepoznanica na Dalekom istoku. U 
Tibetanskoj medicini, čak, mogu na osnovu toga da dijagnostikuju stanje pacijenta, ili njegove 
rodbine, prijatelja. Jer, u tom dislociranom stanju mi dobijamo informacije o sebi ali i o drugima, 
i ta razmena informacija u toku sna teče neprekidno, samo toga nismo svesni. U našoj svesti 
                                                           
* Intervju je u nešto skraćenom obliku objavljen u magazinu "Ekstra" od 01.08.2006. godine. 



utisnute su mentalne adrese drugih ljudi s kojima potom u nesvesnom stanju razmenjujemo 
informacije. Osim onih koji su nam dragi, utisnute su mentalne adrese i ljudi sa kojima imamo 
konflikte, jer stvaraju misaono opterećenje. Svaki konflikt koji izgradimo sa nekim je u stvari 
zapis na nivou nesvesnog koji može da se somatizuje, i da ima posledice na naš organizam.   
 
Možemo li da dobijamo informacije od naših predaka, rodjaka?  

- Možemo od svih, sa kojima imamo mentalne adrese, u nama utisnute, svesno ili nesvesno. 
Informacije takodje dobijamo prenete od naših roditelja, deda i baba. Brigom predaka za 
potomstvo, zapravo se čini loša usluga deci, unucima, jer im se pripisuju sva opterećenja koja ti 
preci poseduju. Na Istoku se to zove loša karma, kod nas greh, koji se prema hrišćanstvu prenosi 
na nekoliko narednih generacija. 
 
Znači, istina je ono što narodu kaže da se greh prenosi na neko treće, četvrto koleno?  
Ovo je informacioni izraz onoga što je u narodu empirijski uočeno. To nije praznoverje.   
 
Kaže se da u svesnom stanju možemo da registrujemo samo delić informacija, od velike 
količine nesvesnih, koje preko čula ili transpersonalno neprekidno primamo?  

- Preko naših čula primamo veliku količinu senzornih informacija, od kojih moždani 
prošireni retikularno-talamički sistem pojačava svaki deseti deo sekunde samo jednu do nivoa 
budne svesti. Osim toga, i preko našeg akupunkturnog sistema primamo ogromnu količinu 
transpersonalnih informacija, koje međutim nemaju dovoljnu energiju da preskoče prag nervnog 
sistema, da bi se našle pod uticajem našeg mozga i mogle biti verbalizovane. Da nije tog visokog 
nervnog praga, koji filtrira najveći deo transpersonalnih informacija koje stižu do nas, mi bismo 
bili u haosu. Primer za to su osobe koje pate od šizofrenije, i koje nemaju dobro selektovane 
informacije, tako da njihov nervni sistem prima mnogo tih transpersonalnih informacija. U 
psihijatriji se to naziva fiks idejama, osećajem proganjanja koje te osobe imaju. A može biti da 
takve osobe primaju te informacije preko svojih mentalnih adresa i da su svesne tih informacija, 
kojih mi nismo svesni jer imamo taj prag, filter nervnog sistema koji nas štiti.  
 
Svest je, tvrdite, u izmenjenim stanjima povezana sa telom tzv. srebrnom vrpcom?  

- O odnosu dislocirane svesti i tela postoji iskustvo onih koji su imali kliničku smrt. Posle 
toga govore da su videli svoje telo na operacionom stolu, i u stanju su čak da tačno opišu vrstu 
reanimacije koju su im dali lekari. Svest je povezana sa telom tom srebrnom vrpcom, jednim 
kvantno-gravitacionim tunelom, koji se otvara prilikom dislociranja svesti iz tela. Teorija 
relativnosti nalazi odgovor za to u mehanizmima koji su povezani sa Anštajnovim principom 
ekvavilencije, gde je vrlo veliko inercijalno ubrzanje koje se pri tom pojavljuje ekvivaletno vrlo 
snažnim gravitacionim poljima, u kojima se otvaraju ti tuneli.  
 
Jesu li to neke druge frekvencije?  

- Ne, već otvaranje tunela u prostor-vremenu, koje predviđa Anštajnova teorija relativnosti, 
pa su dobili naziv i Anštajn-Rozenovi tuneli. Ja sam ta izmenjena stanja svesti teorijski 
modelirao korišćenjem kvantne fizike i teorije relativnosti. Reč je o fundamentalnim 
fenomenima vezanim za svest, koji su tek razvojem kvantne informatike postali bliski 
teoretičarima za razumevanje. Jedno od svetskih imena koji se bavio pitanjima svesti je i 
britanski naučnik Rodžer Penrouz, koji takodje smatra da je svest kvantni fenomen, povezan sa 
redukcijom talasne funkcije. Inače, velika većina fizičara smatra da je svest kvantni fenomen, 



opisan Šredingerovom jednačinom i probabilističkom teorijom merenja, što bi moglo 
predstavljati okvir za razumevanje i slobodne volje. Inače kad bi se objašnjavala klasičnim 
fizičkim zakonima svest bi bila strogo determinisana, a mi hoćemo da verujemo da imamo 
slobodnu volju i da možemo da utičemo na ishod neke situacije, i pored visokih  preferencija da 
će se nešto dogoditi. 
 
Postoji verovanje u sudbinu, dogadjaje koji predstoje?  

- Na nivou kolektivne svesti su kodirani dogadjaji, ali ne znači da to mora da se desi, ako se 
repogramiramo na nivou kolektivne svesti. To se najuspešnije radi molitvom za drugoga. Za 
neprijatelja, ili za bližnjeg. Time se repogramira opterećenjenje koje postoji i kod jednog i 
drugog. Jedan deo kolektivne svesti se repogramira, i automatski daje mogućnost da dogadjaji 
krenu drugim tokom. Molitva za samog sebe po pravilu je neefikasna. Kao ilustracija, postoji 
jedan dogadjaj opisan u knjizi Život sa himalajskim učiteljima velikog indijskog gurua Svami 
Rame, koji je u Americi potom osnovao Himalajski institut za izučavanje joge i meditacije, i 
umro pre desetak godina. Kada je ovaj imao svega četiri godine, njegov učitelj je došao kod 
njegovih roditelja i rekao da će im sin biti veliki guru, i roditelji su rado pristali da ga daju 
učitelju jer se to i Indiji smatra velikom počašću. Negde u 9. godini njegovog života, učitelj je 
doveo nekoliko svojih prijatelja gurua da mladom Svami Rami proriču sudbinu. Svi su mu oni 
prorekli da će poginuti u 28. godini života, tačno u odredjeni dan. Mladi Svami Rama je zbog 
toga zapao u bezvoljno stanje, što je njegov učitelj primetio, i upitao ga da li je tako neveseo 
zbog toga što su mu rekli da će mlad poginuti. Učitelj mu je potom objasnio da ne postoji fiksna 
sudbina, obećavši mu da će se moliti Bogu da deo njegovih godina ustupi mladom Svami Rami, 
koga je to primirilo. Prošlo je 20-tak godina i onog dana kada je bila predvidjena njegova smrt, 
Svami Rama je krenuo ka nekom manastiru na Himalajima, i pokliznuvši se počeo da pada u 
provaliju. Padajući zadržao se na jednom drvetu čija mu je grana probola trbušnu duplju, i viseći 
tako na grani počeo da premotava film, setivši se da je to baš taj dan i misleći kako ga je učitelj 
samo zavaravao. Međutim, posle nekoliko sati, spazila ga je jedna grupa koja je išla prema tom 
manastiru, i izvukla ga je na površinu, posle čega mu je učitelj objasnio da je morao da prodje 
ovu situaciju, ali da mu je njegova molitva spasila i produžila život. 
 
Kažete da nije slučajno ni sve ovo što se u svetu dešava?  

- Kad kažem da nije slučajno ovo što se u svetu dešava, mislim na ratove, međuljudske 
sukobe i bolesti. Cela civilizacija ima oprerećenu kolektivnu svest, i to se manifestuje sukobima, 
bolestima i sl. Da su svi ovi dogadji zaista kodirani, imamo potvrdu u neobičnom otriću 
biblijskog koda, o čemu je nedavno objavljena knjiga. Pokazuje se da je u Starom zavetu, u 
Petoknjižju koje je po predanju Mojsije dobio na Sinaju, u stvari kodirana cela istorija 
civilizacije. Svi političari i druge istorijske ličnosti tu su kodirani, zadati. Postoji nešto, plastično 
kazano, kao džinovski kosmički kompjuter, u kome je sve ovo zadato. Postoje preferencije da će 
se nešto realizovati ukoliko se ništa ne preduzme da se reprogramira kolektivna svest, ali svako 
od nas može molitvom za drugog da promeni stvari, u jednom deliću da rastereti deo kolektivne 
svesti. 
 
U knjizi “Učenje Don Huana” govori se o izmenjenom stanju svesti konzumiranjem nekih 
pečurki. Kaže se da njihovo uzimanje dovodi do izmenjenog stanja svesti?  

- Nije preporučljivo koristiti takva sredstva. Da bi se ušlo u izmenjeno stanje svesti mogu se 
koristiti i neke tehnike poput joge, meditacije ili molitve. Američki naučnik Timoti Liri je 



promovisao jedan program proširenja svesti koji se sastojao u uzimanju marihuane, ali mislim da 
je taj program imao više negativnih nego pozitivnih rezulatata. Tamo gde se u nekim tradicijama 
koristi droga, ona se upotrebljava na vrlo kontrolisan način. Na način koji se koristi u modernoj 
civilizaciji, droga je apsolutno pogubna jer dovedi do depersonalizacije, i rascepa ličnosti.  
 
Proučavali ste i Teslina istraživanja?  

- Tesla je perfektan, dobro dokumentovan, primer da je kreativnost manifestacija kvantno 
hologramskog stanja svesti. On je i u budnom stanju imao sposobnost vizualizacije, video je tako 
žive slike aparata koje je kasnije izumeo, da je mislio da može da ih dodirne. Takvom 
meditativnom vizualizacijom u budnom stanju uvodio je sebe u izmenjeno stanje svesti, imao je 
ejdetske slike, kako se to naziva u psihologiji. U početku fiksne, a kasnje i promenljive, tako da 
je mogao da vidi neki motor kako se okreće.   
 
Imao je i astralna putovanja...?  

- To se odnosi na njegovu mladost, pre nego što je počeo da se bavi pronalazaštvom. 
Dešavalo mu se da u budnom stanju njegova svest putuje izvan granica tela, i to nije bilo vezano 
samo za predmete već i za osobe, pokazalo se da je u tim putovanjima kontaktirao sa osobama 
koje nije poznavao u realnom svetu. Nije previše pričao o tome, ali je govorio da ima ta vrlo živa 
iskustva, i da je prestao s tim da se igra u 17. godini. Koristio je te svoje ejdetske slike samo u 
svhu pronalazaštva.  
 
Koliko je Teslina naučna zaostavština bila predmet izučavanja nekih tajnih službi?  

- Oko toga se pletu razne misterije. Ali rekao bih da Tesla, osim svojih patenata, nije mnogo 
ostavio iza sebe što je bilo racionalizovano naučnim jezikom. Tesla nije mnogo koristio formule, 
i te njegove beleške su samo služile njemu samom, ali nisu mogle biti mnogo komunikativne 
drugima u naučnom i inženjerskom smislu. Zato je teško je proceniti koliko je Tesla otišao 
ispred, jer mnoga otkrića koje je napravio u tim izmenjenim stanjima nisu još ni blizu da budu 
praktično realizovana.  

 
                                                                                                            Razgovarala Svetlana Nikolić  
  
 
   
 
          
 
    
     
 
    


